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Folketingets Sundhedsudvalg har den 1. juli 2011 stillet følgende spørgsmål 
nr. 886 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 886:
’’Ministeren bedes sende en opgørelse i tabelform, der viser, hvor mange pro-
cent af de normerede medicinske sengepladser på de offentlige sygehuse,
der i perioden 2007 til 2010 havde en belægningsprocent på henholdsvis over
100, over 90 og på 90 og derunder.”

Svar:
Jf. også besvarelsen af SUU alm. del spørgsmål 590 fra samme spørger ind-
samler de centrale sundhedsmyndigheder ikke oplysninger om belægning ned 
på sengeniveau, men opgør og offentliggør gennemsnitlige årlige belægnings-
procenter efter speciale og sygehusafdeling.

Belægningsprocenterne beregnes på baggrund af regionernes indberetninger 
til Sundhedsstyrelsen af de gennemsnitlige antal disponible sengepladser i 
året og antal sengedage.

Belægningsprocenter efter speciale i perioden 2007-2009 fremgår af besvarel-
sen af SUU alm. del spørgsmål 881. Der foreligger på nuværende tidspunkt 
ikke tal for 2010. 

Med venlig hilsen

Bertel Haarder  /   Erich Erichsen

Folketingets Sundhedsudvalg
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